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Obecni: Małgorzata Brykalska, Jerzy Cichecki, Michał Jeżewski, Marta Lewin, 
Tadeusz Sztec, Grzegorz Tyszko, Maria Walter-Kochel, Elżbieta Wyżycka, 
Agnieszka Kaczorowska-Budek

1. Przewodnicząca Agnieszka Kaczorowska-Budek poinformowała 
o korespondencji, która nadeszła do Zarządu, dotyczącej:

- niszczenia przez ciężarówki nowo wyremontowanej ulicy Chopina;

- nadmiernie zabudowywanej posesji przy ulicy Wiejskiej 16 oraz wykorzystywanie 
pasa drogowego przylegającego do tej posesji na cele działalności gospodarczej; 

(sprawą zajmie się Michał Jeżewski i Jerzy Cichecki)

- postulatu wprowadzenia ruchu jednostronnego na ulicy Spokojnej;

(sprawą zajmie się Agnieszka Kaczorowska-Budek i Grzegorz Tyszko)

- postulatu spowodowania spowolnienia ruchu na ulicy Podhalańskiej/Ireny; 

(Tadeusz Sztec napisze do Gminy pismo zawierające poparcie Zarządu 
dla tego projektu).

2. Tablice informacyjne – Tadeusz Sztec poinformował, że wyrwana tablica 
sprzed starej poczty została zainstalowana na ulicy Dębowej, reszta ruszających się 
tablic zostanie naprawiona w najbliższym czasie.

3. Współpraca Zarządu ze szkołą – Maria Walter-Kochel spotkała się z Dyrektorką 
szkoły i Przewodniczącym Rady Rodziców - zaproponowała bliższe kontakty tych 
podmiotów z Zarządem. Stanowisko to poparte będzie pismem od Zarządu do ww. 
organów, które zredaguje Grzegorz Tyszko.

4. Zagospodarowanie/modernizacja Placu Paderewskiego - Marta Lewin 
(członek zespołu projektowego) poinformowała, że w MPZP przewidziana 
jest droga dookoła placu. Zespół projektowy nie może zignorować tego faktu. 



Członkowie Zarządu prześlą mailem  do przewodniczącej uwagi dotyczące 
projektowanych zmian.

5. Wprowadzenie płatnych stref parkowania w centrum Komorowa – 
Przewodnicząca wystosuje pismo do Gminy z prośbą o informacje na jakim etapie 
jest realizacja wniosku radnej, p. Aurelii Zalewskiej.

6. Inwentaryzacja zawłaszczeń wspólnych przestrzeni – Marta Lewin podjęła 
się do końca wakacji sporządzić taką inwentaryzację. Reszta członków Zarządu 
będzie wpierać działania Marty Lewin, przysyłając do niej zdjęcia terenów 
zawłaszczonych.

7. Rotacyjne lokalizacje śmietników – Małgorzata Brykalska dowie się, czy projekt 
nowej ustawy o zagospodarowaniu odpadów spowoduje likwidację publicznych 
punktów zbiórki śmieci. W ciągu tygodnia Małgorzata Brykalska przygotuje projekt 
tekstu/-ów (wyciąg z regulaminu) korzystania z publicznych punktów segregacji 
odpadów do ew. zamieszczenia przy śmietnikach.

8. Reklamy w przestrzeni publicznej – Marta Lewin przekazała członkom 
Zarządu opracowanie na temat z prośbą o mailowe uwagi.

9. Wydzielenie Granicy jako jednostki pomocniczej gminy – Jerzy Cichecki 
poinformował, że gminne referendum w tej sprawie odbędzie się do 27 września br.

10. Agnieszka Kaczorowska-Budek przypomniała, że redakcja kwartalnika 
„Miejsce” przyznała w piśmie 1 stronę dla tekstów Zarządu. Do kolejnego numeru 
tekst napisze najprawdopodobniej Marta Lewin.

11. Zarząd nie zorganizuje Święta Mieszkańców w 2011 roku ze względu na brak 
środków.

12. Ustalono termin następnego zebrania na 25 sierpnia br.
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